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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 29.10.2021 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  29.10.2021, ora 1000, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri locali 
, din totalul de 11 consilieri locali.. 
              Participă la ședință d-na Nechita Mihaela consilier contabil și dl. Turcu Emil , consilier inginer 
din cadrul Primăriei Ciocani.    
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.   
             Dl. Lăzărescu – în convocare nu este trecut proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui de 
ședință .  
              D-na secretar- nu este trecut proiectul , dar convocarea nu a fost făcută de mine , ci de dl. Primar.  
              D-na secretar - înainte de a începe ședința vreau să vă aduc la cunoștință că dl. primar nu vrea să 
semneze dispoziția de acordare a indemnizației lunare de însoțitor d-nei Avram Maranda pe motiv că în 
dispoziție s-a trecut indemnizația brută și nu cea netă , inițial a spus că nu trebuie trecut brutul ci numai 
netul , i-am trecut și indemnizația brută și netul , a scris pe dispoziție, ca rezoluție, că a fost înaintată 
dispoziția la Instituția Prefectului spre analiză . Dl. Primar vă dau un model de dispoziție de la Primaria 
Perieni ca să vedeți că întocmește la fel  și cu brutul și cu netul  , este legală, este corectă , numai că nu 
vreți să semnați dispoziția. Aveți o problemă cu d-na Avram Maranda?   
               Are certificat de handicap grav.  
               Dl. Primar- nu am nici o problemă cu nimeni , am semnat-o ,am trimis dispoziția la Prefectură.  
               D-na secretar – n-ați semnat-o ,  semnați dispoziția , pentru că va trebui să fie pusă în plată  cu 1 
octombrie 2021.  
               Dl. Primar – va fi pusă în plată. Dacă nu dă viză de legalitate atunci o facem din nou.  
               D-na secretar- dar este legală , eu am semnat-o, de ce nu o semnați?. Dar aici nu facem fiecare 
dispozițiile , d-voastră faceți dispozițiile d-voastră și eu fac dispozițiile mele , aici facem dispozițiile 
Primăriei comunei Cocani . 
               Dl. Primar –asteptăm răspuns de la Prefectură. N-o semnez.  
               Dl. Mocanu- care-i motivul legal. D-voastră o semnați și secretara  nu știe.  
               D-na secretar- dacă d-voastră faceți și dispozițiile și hotărârile , atunci eu nu mai fac nici un 
document , le faceți d-voastră pe toate.  Atunci eu îi voi da dispoziția nesemnată de d-voastră d-nei 
contabil pentru a fi pusă în plată. De ce nu o semnați?  
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 7 voturi.pentru  și 4 
abțineri ( dl. Tofan, dl. Mocanu , dl. Diaconu și dl.. Hazu). 
            Dl. Lăzărescu- d-nii consilieri vor ca diversele să fie discutate înaintea ședinței. Se poate supune la 
vot ? 
            D-na secretar- atâta timp cât  dl. primar nu rămâne la sfârșit. 
            Dl. Mocanu – după ce-și rezolvă dl. primar interesele pleacă , de aceea , e bine la început.             
            Dl Lăzărescu- dacă stăm să ne certăm acum o oră la diverse.  
            Dl. Tofan- de ce să ne certăm? 
            Dl Hazu-  oricum ne certăm la urmă o oră.    
            Dl. Primar- respectați convocarea vă rog.                                                                        
            D-na secretar-  nu se supune la vot, doar dacă dl. primar promite că rămâne la sfîrșitul ședinței. 
           Dl Hazu – diversele sunt în folosul comunității, nu sunt în interes personal diversele..                                     
           Dl. Primar- nu mă obligă nimeni să rămân nici la ședință .                                                                            
           Dl. Mocanu  - atunci nu mai veniți. Delegați pe altcineva sau nu mai veniți.                                                     
            Președintele de ședință prezintă ordinea de zi și  se aprobă cu 11 voturi pentru.  
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            D-na secretar- această convocare nu a fost făcută de mine, dl. Primar nici măcar nu s-a consultat 
cu mine, i-am făcut adresă ca să-mi comunice care este ordinea de zi , data, ora ședinței, nu mi-a 
comunicat nimic , mi-a trimis o parte din materiale de ședință gata făcute.         
            Dl. primar, în calitate de inițiator,  solicită suplimentarea ordinei de zi cu  încă 6 proiecte de 
hotărâre și anume:  proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință, proiect de hotărâre 
privind aprobarea programului de deszăpezire şi combaterea poleiului  pe drumurile din  administrarea 
comunei  Ciocani în perioada de iarnă 01 noiembrie 2021- 31 martie 2022,   proiect de hotărâre privind 
acordarea unui sprijin financiar/material  Parohiei Ciocani, județul Vaslui, ,   proiect de hotărâre privind 
aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE 
REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea 
finanțării din surse legal constituite , prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget 
local, alte fonduri guvernamentale , fonduri europene nerambursabile,  proiect de hotărâre privind 
aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE 
REȚEA DE CANALIZARE ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării 
din surse legal constituite , prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte 
fonduri guvernamentale , fonduri europene nerambursabile și proiect de hotărâre privind aprobarea cererii 
de finanțare și a devizului general pentru obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE 
DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea 
finanțării din surse legal constituite , prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget 
local, alte fonduri guvernamentale , fonduri europene nerambursabile. 
           Se supune la vot suplimentarea ordinei de zi și se aprobă în unanimitate de voturi.  
           Se fac propuneri pentru alegerea președintelui de ședință. 
           Dl. Tofan propune pe dl. Hazu să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
           Dl. Mocanu propune pe dl. Lăzărescu să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
           D-na Giușcă  propune pe dl. Lăzărescu să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
           Dl. Lăzărescu propune pe dl. Mocanu să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
               Președintele de ședință prezintă  primul proiect de hotărâre privind  alegerea președintelui de ședință 
și referatul de aprobare .  
           Supusă la vot prima propunere , pentru dl. Hazu se aprobă cu 3 voturi pentru . 
           Supusă la vot  propunerea , pentru dl. Lăzărescu se aprobă cu 11 voturi pentru . 
           D-na secretar- prezintă raportul compartimentului de resort.                                                                         
           Dl. Tofan prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate . 
           Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi.  
           Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărâre privind revocarea hotărârii 
Consiliului local  nr. 31/28.07.2021 privind aprobarea declarării unor imobile  ca bunuri aparținând 
domeniului public  de interes local al U.A.T. comuna Ciocani , județul Vaslui și referatul de aprobare .                     
          D-na secretar prezintă raportul compartimentului de resort.  
          Se prezintă adresa Instituției Prefectului Vaslui nr. 13975/17.09.2021  prin care solicită revocarea  
hotărârii Consiliului local  nr. 31/28.07.2021 privind aprobarea declarării unor imobile  ca bunuri 
aparținând domeniului public  de interes local al U.A.T. comuna Ciocani , județul Vaslui motivat de 
faptul că este nelegală . 
           D-na secretar- adresa Prefecturii a fost din 17.09.2021 , au mai fost 2 ședințe , de ce a fost 
înregistrată de d-na contabil pe 25.10.2021, are d-na contabil atribuții de a înregistra adrese ?   
          Această hotărâre putea fi revocată și în ședințele din 24.09.2021 și 30.09.2021. De ce nu ajung 
adresele la noi la timp. De ce sunt eu sunată de d-na judecător de la Judecătoria Bârlad în legătură cu o 
adresă din luna mai, o contraventie( o amendă contravențională)  pe numele d-voastră, ca primar , care nu 
a fost plătită la timp și a mai fost trimisă încă o dată în octombrie 2021 ?   
         Amenda trebuia plătită în 15 zile , a fost trimisă pe adresa de mail oficială a instituției în luna mai 
2021 , nu a fost plătită amenda, trebuia confirmată primirea acesteia. 
          Dl. Tofan prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate . 
          La întrebările consilierilor locali dl. primar a părăsit sala de ședințe. 
          Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 7 voturi pentru. și 4 voturi împotrivă (dl. Tofan, dl. 
Mocanu , dl. Diaconu și dl.. Hazu  ) 
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         Președintele de ședință prezintă cel de-al treilea proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării 
inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al unității administrativ-teritoriale al comunei 
Ciocani, județul Vaslui  și referatul de aprobare .       
          Dl. Primar- eu semnez raportul și dispoziția în forma dată de mine, nu în forma dată de d-voastră.    
          Eu întocmesc dispozițiile .           
         Se prezintă raportul Comisiei speciale de inventariere a domeniului public și privat al UAT Ciocani   
         Dl. Petrovici prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
         D-na secretar- eu propun să fie amânat proiectul de hotărâre pentru a fi verificată pășunea.  
         Dl. Tofan – suntem de accord.  
         Dl. Mocanu – cine folosește terenul?  
         Dl. Hazu- arendașii.   
        Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 7 voturi pentru. și 4 voturi împotrivă (dl. Tofan, dl. 
Mocanu , dl. Diaconu și dl.. Hazu  ) 
        Președintele de ședință prezintă cel de-al patrulea proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați la data de 20.10.2021 ai investiției “ CONSTRUIRE DISPENSAR 
UMAN , SAT CIOCANI, COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “   și referatul de aprobare .    
          Dl. Primar- nu are nici o legătură cu proiectarea, cu amenajarea terenului.  
          D-na contabil prezintă raportul compartimentului contabilitate .     
           Dl. Petrovici prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
          Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 8 voturi pentru. ,2 abțineri (dl. Tofan,  dl. Diaconu  ) 
și un vot împotrivă( dl. Mocanu)  
           Dl. Hazu – d-na contabil este legal ca la email-ul primăriei să aveți acces numai d-voastră și dl. 
primar atât?   
           D-na contabil – eu de când am venit mi-am făcut mail-ul meu personal pentru primărie în care 
primesc toate comunicările de la Finanțe, de la statistică , DSP, raportările care le fac eu.  
           Dl. Hazu – dar toți  funcționarii?  
           D-na contabil- funcționarii ar trebui să aibă email-uri proprii, să-și facă mail-uri proprii.  
           Dl. Hazu –așa spune legea? 
           D-na contabil- da, spune legea că poate să-și facă  .  
           Dl. Hazu – funcționarii au acces la mail-ul Primăriei sau nu  ?                                                                        
           D-na contabil- mail-ul care este pe  Primărie este al d-lui primar.  
           D-na secretar și dl. Hazu – mail-ul nu este al primarului, este al Primăriei.  
         Președintele de ședință prezintă  proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a 
devizului general pentru obiectivul de  investiții “MODERNIZARE PRIN ASFALTARE DRUMURI 
DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din 
surse legal constituite , prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte 
fonduri guvernamentale , fonduri europene nerambursabile  și referatul de aprobare .    
         Dl. Lăzărescu – care sunt drumurile dl. primar?  
         D-na Giușcă – scrie în material.  
        Se prezintă raportul  contabil.  
        D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate.  
       Supus la vot  proiectul de hotărîre  privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 
obiectivul de  investiții “MODERNIZARE PRIN ASFALTARE DRUMURI DE INTERES LOCAL 
ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin 
Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri guvernamentale , fonduri 
europene nerambursabile  se adoptă   în unanimitate de voturi 
        Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local pentru anul 
2021-  luna octombrie ( rectificarea a-III-a)   și referatul de aprobare .  
        D-na contabil prezintă raportul compartimentului contabilitate.  
        D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local.         
        Supus la vot  proiectul de hotărîre de rectificare a bugetului local se adoptă cu 8 voturi pentru și 3 
voturi împotrivă( dl. Tofan, dl.. Diaconu, dl. Mocanu).  . 
        Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea programului de deszăpezire 
şi combaterea poleiului pe drumurile din administrarea comunei, în perioada de iarnă 01 noiembrie 2021  
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– 31 martie 2022  și referatul de aprobare .  
       D-l viceprimar prezintă raportul compartimentului de resort.  
       Dl. Petrovici prezintă avizul favorabil  al comisiei de specialitate.  
       Supus la vot  proiectul de hotărîre privind aprobarea programului de deszăpezire şi combaterea 
poleiului pe drumurile din administrarea comunei, în perioada de iarnă 01 noiembrie 2021 – 31 martie 
2022 se adoptă cu 10 voturi pentru și 1 abținere( dl. Tofan se abține)  . 
       Dl. Hazu – am cumpărat 16 coșuri de gunoi, ca să le puneți pe străzi ,  de ce nu le puneți dl. vice , ca 
să nu mai arunce omul gunoi pe jos.  
       Dl. viceprimar- o să le punem. Am pus la biserică 2 coșuri de gunoi.  
       Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin                             
material/financiar Parohiei comunei Ciocani, judeţul Vaslui, reprezentată de preot paroh Popa Corneliu   
și referatul de aprobare.  
       Dl. Hazu – nu mai dăm la revizie la becuri și dăm la clopot.  
       Dl Tofan –clopotul va fi de 3586 euro da?    
       Se prezintă raportul compartimentului de resort de dl Năstase.  
       Dl. primar- da.  
       Dl. Năstase prezintă avizul favorabil  al comisiei de specialitate.  
       Dl. primar- primii bani care se vor primi de la Cosiliul Județean vor fi pentru Parohia Ciocani. 
       Supus la vot  proiectul de hotărîre privind aprobarea acordării unui sprijin material/financiar Parohiei 
comunei Ciocani, judeţul Vaslui, reprezentată de preot paroh Popa Corneliu se adoptă în unanimitate de 
voturi. 
        Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a 
devizului general pentru obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ 
ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin 
Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri guvernamentale , fonduri 
europene nerambursabile  și referatul de aprobare.  
      Dl. Hazu – dl. primar să înțelegem că  a fost aprobat și proiectul,  dacă trecem acum la  studiul de  
        Se prezintă raportul contabil.  
        D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local.  
        Supus la vot  proiectul de hotărîre privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 
obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ÎN COMUNA 
CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin Programul 
național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri guvernamentale , fonduri europene 
nerambursabile  se adoptă cu 10  voturi pentru și 1 abținere (dl. Tofan). 
         Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a 
devizului general pentru obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE CANALIZARE ÎN 
COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin 
Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri uvernamentale , fonduri 
europene nerambursabile și referatul de aprobare.  
       Dl. Hazu- la reteaua de canalizare, în 23 de milioane , bănuiesc că-i  cu stație de epurare, nu ? . 
       Dl. Diaconu- dl. viceprimar când va curge apa în partea ailaltă?  
       Dl. Mocanu – am vorbit cu părintele și a spus că pe conducta aia bagă aghiazmă.  
       Dl. Diaconu- nu va curge niciodată.  
       Dl. Hazu – nu vrem canalizare din bugetul local .  
       Se prezintă raportul contabil.  
       D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local.  
       Supus la vot  proiectul de hotărîre privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 
obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE CANALIZARE ÎN COMUNA CIOCANI, 
JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin Programul național de 
investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri uvernamentale , fonduri europene 
nerambursabile  se adoptă cu 10 voturi pentru și o abținere( dl. Tofan) . 
        Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a 
devizului general pentru obiectivul de investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE DISTRIBUȚIE GAZE 
NATURALE ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal  
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constituite , prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri 
guvernamentale , fonduri europene nerambursabile și referatul de aprobare.  
       Se prezintă raportul contabil.  
       D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local.  
       Supus la vot  proiectul de hotărîre privind  aprobarea cererii de finanțare și a devizului general pentru 
obiectivul de investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN 
COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin 
Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri guvernamentale , fonduri 
europene nerambursabile  se adoptă cu 10  voturi pentru și o abținere (dl. Tofan).      
.       Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                          Lăzărescu Dorin                                                                            Abaza Iosefina                                
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


